



မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုနှင့် ကြင်ဖော် ဗီဇများ

ဩစတြေးလျတွင် နေထိုင်ရန်အတွက် ကြင်ဖော်ဗီဇဖြင့် နေထိုင်သူများသည် ရင့်သီး ရိုင်းစိုင်းသော ဆက်ဆံရေးရှိရန် မလိုအပ်ပေ။

ဩစတြေးလျတွင် အိမ်တွင်းနှင့် မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုကို လက်မခံပါ။

ကြင်ဖော်တစ်ယောက်၊ မိသားစုဝင်များ သို့မဟုတ် ရပ်ရွာအတွင်းမှ အခြားပုဂ္ဂိုလ်များသည် သင်၏ ဗီဇ အဆစ်အတန်းကို မခြိမ်းခြောက်နိုင်ပေ။

အကယ်၍ သင်သည် ယာယီ ကြင်ဖော်ဗီဇတစ်ခု (ဒုတိယတန်းစား 309 သို့မဟုတ် 820)

သို့မဟုတ် မျှော်မှန်းထားသော လက်ထပ်ထိမ်းမြားမှု ဗီဇ ကို ကိုင်ဆောင်ထားပြီး(ဒုတိယတန်းစား 300) မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုကို တွေ့ကြုံကာ သင့် ဆက်ဆံရေး အဆုံးသတ်ခဲ့ပါက သင်၏ အမြဲတမ်း ကြင်ဖော်ဗီဇ(ဒုတိယတန်းစား 100 သို့မဟုတ် 801) လျှောက်ထားမှုကို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်မှုကိုသင့်အားခွင့်ပြုရန် ဩစတြေးလျ၏ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှု ဥပဒေမ 3များတွင် ပြဌာန်းချက်များရှိသည်။

သင် သို့မဟုတ် သင်သိသောသူ တစ်ယောက်ယောက်သည် အန္တရာယ် ကျရောက်နေပါက ရဲတပ်ဖွဲ့ကို **000** ဖြင့် ဖုန်းဆက်ပါ။

ဩစတြေးလျမှ ရဲတပ်ဖွဲ့သည် စိတ်ချရပြီး ယုံကြည်အားထားနိုင်ပါသည်။

အခမဲ့၊ လျှို့ဝှက် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးမှုနှင့် အချက်အလက်အတွက် 1800RESPECT ကို **1800 737 732** ဖြင့် ဖုန်းဆက်ပါ။

သင် အခမဲ့ စကားပြန်တစ်ယောက်လိုအပ်ပါက **131 450** ကို ဖုန်းဆက်ပါ။

ဩစတြေးလျ အစိုးရ(Australian Government) သည် မည်သည့်အခြေအနေတွင်မဆို အိမ်တွင်းနှင့် မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုကို သည်းမခံပါ။

အိမ်တွင်းနှင့် မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုသည် ဥပဒေနှင့် ဆန့်ကျင်သော ပြစ်မှုများဖြစ်သည်။ ဤပြစ်မှုများကို ကျူးလွန်သူတစ်ယောက်သည် ယောက်ျားဖြစ်စေ၊ မိန်းမဖြစ်စေ ထောင်ကျနိုင်သည်။

အိမ်တွင်းနှင့် မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုသည် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းမှု သို့မဟုတ် သုခချမ်းသာအတွက် ကြောက်ရွံ့မှုကို ဖြစ်ပေါ်စေလျက် ကြင်ဖော်တစ်ယောက်အား ထိန်းချုပ်ရန် ရည်ရွယ်သော အပြုအမူ သို့မဟုတ် ခြိမ်းခြောက်မှုများ ဖြစ်သည်။

ဩစတြေးလျတွင် အိမ်တွင်းနှင့် မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုကို တွေ့ကြုံနေသော မည်သူမဆိုသည် ပုံပိုးရေး ပန်ဆောင်မှုဌာနများထံမှ အကူအညီ ရယူနိုင်ပါသည်။

သင်၏ ဗီဇ သို့မဟုတ် လူဝင်မှု အဆင့်အတန်းသည် မည်သို့ပင် ရှိနေစေကာမူ သင် အကူအညီ ရယူနိုင်ပါသည်။ ဆက်ဆံရေး အဆုံးသတ်ပြီးသည်ဖြစ်စေ၊ အဆုံးမသတ်သေးသည်ဖြစ်စေ သင် အကူအညီ ရယူနိုင်ပါသေးသည်။

1800RESPECT သည် ဩစတြေးလျ နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျူးလွန်မှု၊ မိသားစုတွင်းနှင့် အိမ်တွင်း အကြမ်းဖက်မှု တိုင်ပင် ဆွေးနွေး ရေး ဝန်ဆောင်မှုဌာန (Australia's national sexual assault, family and domestic violence counselling service) ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် အခမဲ့၊ လျှို့ဝှက် တယ်လီဖုန်းနှင့် အွန်လိုင်း တိုင်ပင်ဆွေးနွေးမှုနှင့် အချက်အလက်များကို ပေးအပ်သည်။ အကြံပေးများသည် သင် ပြောပြသည်ကို နားထောင်ပြီး မေးခွန်းများကို ဖြေကြားကာ သင့် ဒေသဆိုင်ရာ ဧရိယာအတွင်းရှိ အခြား ထေထောက်ကူပံ့ပိုးရေး ဝန်ဆောင်မှုများသို့ သင့်အား လွှဲပြောင်းပေးနိုင်သည်။

1800 737 732 ကို ဖုန်းဆက်ပါ သို့မဟုတ် **1800RESPECT** ဝက်ဘ်ဆိုက် ကို **www.1800RESPECT.org.au** တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

သင် စကားပြန်တစ်ယောက် လိုအပ်ပါသလား။

ဘာသာပြန်နှင့် စကားပြန် ဝန်ဆောင်မှု(Translating and Interpreting Service) (TIS) ကို **131 450** ဖြင့် ဖုန်းဆက်ပါ။ သင် သင် အခြားဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ဆက်သွယ်ရန် TIS မှ စကားပြန်တစ်ယောက်က သင့်အား ကူညီနိုင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် TIS သည် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်းကို မပေးအပ်ပါ။ ဤခေါ်ဆိုမှုများအားလုံးသည် အခမဲ့ဖြစ်ပြီး လျှို့ဝှက်ဖြစ်ပါသည်။

မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ အချက်အလက်များ ပိုမိုလိုအပ်ပါက သင့်တွင် ဗီဇာတစ်ခုရှိပါက

မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှုနှင့် ဗီဇာနှင့် ပတ်သက်သော ထပ်ဆောင် သတင်းအချက်အလက်များမှာ ပြည်ထဲရေးဌာန ဝက်ဘ်ဆိုက် **www.homeaffairs.gov.au** တွင် ရှိပါသည်။